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PROTOKÓŁ NR 0012.2.5.2017  
z posiedzenia Komisji Polityki Gospodarczej i Bezrobocia 

w dniu 16 maja 2017r.  
 
 
I część  posiedzenia – posiedzenie wyjazdowe – KWK „Borynia-Zofiówka-Jastrzębie”  - 
Ruch „Jastrzębie” 
 Czas posiedzenia:  godz. 12.00-14.30 
 
 
 
II część  posiedzenia - sala nr 130A UM. 
Czas posiedzenia: godz. 14.30 – 16.20. 
 
 
W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji Polityki Gospodarczej i Bezrobocia oraz 
zaproszeni goście, zgodnie z załączonymi listami obecności. 
 
Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Posiedzenie wyjazdowe – KWK „Borynia-Zofiówka-Jastrzębie” – Ruch 

„Jastrzębie”. 
4. Sprawozdanie z wykonania budżetu miasta za 2016 r. – absolutorium. 

- projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Miasta 
Jastrzębie-Zdrój za 2016 rok wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Miasta za 
2016 rok,  
- projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium dla Prezydenta Miasta 
Jastrzębie-Zdrój. 

5. Funkcjonowanie targowiska miejskiego.  
6. Sprawy bieżące: 

  Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 
Jastrzębie-Zdrój,   Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-Zdrój 
na 2017 rok,   Projekt uchwały w sprawie przyjęcia uzupełnienia nr 1 do „Lokalnego Programu 
Rewitalizacji Jastrzębia-Zdroju do 2020 roku”, będącego aktualizacją „Lokalnego 
Programu Rewitalizacji Jastrzębia-Zdroju na lata 2008-2015”,  
 7. Wolne głosy i wnioski. 

8. Zakończenie posiedzenia. 
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Ad. 1. 
Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący Komisji – Tadeusz Sławik, powitał 
przybyłych na posiedzenie radnych oraz zaproszonych gości.  
 
Ad. 2. 
Proponowany porządek obrad zostały przyjęty głosami: 
za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0 
 
Ad. 6. 
Sprawy bieżące: 
- projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Jastrzębie-
Zdrój,  
- projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-Zdrój na 2017 
rok,  
Wyjaśnień do przedstawionych projektów uchwał udzielił Skarbnik Miasta – Dariusz Holesz. 
Poinformował również o autopoprawce, która zostanie przedłożona na posiedzeniu Komisji 
Skarbu. 
 
Tadeusz Sławik 
- Dziękuję Panu Skarbnikowi za szczegółowe omówienie przedłożonych nam projektów 
uchwał. Z przedstawionej informacji wynika, że środki przeznaczone na ul. Dunikowskiego 
są bardzo wysokie. Proszę mi powiedzieć dlaczego? 
Roman Foksowicz – Zastępca Prezydenta Miasta 
- Inwestycja ta rozłożona jest na poszczególne lata. W kolejnych latach, począwszy od 2017r. 
przeznaczamy środki finansowe w wysokości 10.000 zł., 700.000 zł, 500.000 zł. Inwestycja ta 
obejmuje w głównej mierze przebudowę kanalizacji, instalacji gazowej, itp. Przy 
przebudowie musimy wziąć również pod uwagę wszelkie względy bezpieczeństwa.  
Tadeusz Sławik 
- Co miesiąc podejmujemy uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej oraz 
zmiany uchwały budżetowej. Proszę mi powiedzieć, ile środków przeznaczamy na szeroko 
rozumianą gospodarkę? 
 
Anna Hetman – Prezydent Miasta 
- Panie Przewodniczący, tworzymy warunki dla potencjalnych inwestycji, dla przyszłych 
przedsiębiorców, którzy wyrażą wolę inwestowania w naszym mieście. Uzbrajamy tereny pod 



3  

przyszłe inwestycje. Konkretne działania podejmujemy, projektujemy i stopniowo 
wykonujemy. To wszystko mieści się w szeroko rozumianym pojęciu gospodarki. Nie 
możemy skomunikować wszystkich terenów w naszym mieście, ponieważ wielokrotnie jest 
tak, że inwestorzy mają pewne swoje uwarunkowania. Konsultujemy to i wówczas 
prowadzimy prace zgodnie z sugestiami inwestorów.  
Tadeusz Sławik 
- Pole Warszowice, nie należy czekać. Należy podjąć zdecydowane działania, aby ściągnąć do 
miasta jak najwięcej inwestorów. To są miejsca pracy dla naszych mieszkańców. Należy 
uzbroić tereny i wykonać drogi dojazdowe. 
Maria Pilarska  – Naczelnik Wydziału Infrastruktury Komunalnej i Inwestycji 
- Drogi remontowane są na bieżąco. Na tyle na ile pozwala nam na to budżet miasta. Jeżeli 
chodzi natomiast o ul. Towarową, to w chwili obecnej jest ona w trakcie projektowania i 
będzie realizowana. 
 
Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 
Jastrzębie-Zdrój – Komisja zaopiniowała pozytywnie. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 3, przeciw – 0, wstrzymujących się 1. 
 
Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-Zdrój na 
2017 rok – Komisja zaopiniowała pozytywnie. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 3, przeciw – 0, wstrzymujących się – 1. 
 
Ad. 3. 
KWK „Borynia-Zofiówka-Jastrzębie” – Ruch „Jastrzębie” 
 
Tadeusz Sławik 
- Komisja w dniu dzisiejszym wizytowała tereny po byłej KWK „Jastrzębie”. Z przykrością 
stwierdzam, że na spotkaniu tym nie był obecny Pan Roman Foksowicz – Wiceprezydent 
Miasta. 
 
Roman Foksowicz – Zastępca Prezydenta Miasta  
- Niestety nie mogłem uczestniczyć w wizji lokalnej ze względu na wykonywane przeze mnie 
obowiązki służbowe. Znam jednak temat dokładnie i jestem przygotowany do merytorycznej 
dyskusji. 
Tadeusz Sławik 
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- Jako miasto powinniśmy podjąć wszelkie możliwe działania, aby pozyskać tereny 
inwestycyjne. Musimy szukać alternatywy dla górnictwa. Naszym zadaniem jest tworzenie 
miejsc dla rozwoju potencjalnych inwestorów, którzy dadzą miejsca pracy naszym 
mieszkańcom. Na dzisiejszym spotkaniu obecni byli przedstawiciele Spółki Restrukturyzacji 
Kopalń. Spotkanie było bardzo merytoryczne. Z przedstawionych nam informacji wynika, że 
Spółka dysponuje już konkretnym planem, który etapami będzie wdrażany w życie. Jako 
Komisja wyraziliśmy chęć współpracy. Teraz po stronie miasta leży nawiązanie rzeczowej i 
konkretnej współpracy. Po stronie samorządu leży podjęcie konkretnych decyzji, co do 
obiektów po byłej Kopani Jastrzębie, a mam tu na myśli cechownię, łaźnie, 
transformatorownię. Z przedstawionych informacji wynika, że na terenach tych ma powstać 
centrum przeładunkowe, którego tworzeniem zajmie się w główniej mierze Jastrzębska 
Spółka Kolejowa. Nadmienię również, że miasto musi mieć konkretny plan, co do tych 
terenów, ponieważ są to ostatnie takie obszary, innych nie będzie.    
Michał Domagała – Naczelnik Wydz. Funduszy Pomocowych i Nadzoru Właścicielskiego 
- Spółka Restrukturyzacji Kopalń jest otwarta na współpracę i podkreśla to za każdym razem 
podczas prowadzonych rozmów. Chciałabym Państwa poinformować, że zostanie Państwu 
Radnym przedłożone pismo Pani Prezydent w sprawie powołania zespołu, którego zadaniem 
będzie wskazanie nieruchomości na terenach po wygaszanej KWK JAS-MOS, które 
pozwoliłyby na przygotowanie koncepcji rozwoju terenów jako strefy inwestycyjnej, 
stwarzającej alternatywne dla górnictwa miejsca pracy.  
Szymon Klimczak 
- Z uzyskanych podczas dzisiejszego spotkania informacji wynika, że prace postępują z dnia 
na dzień. Jest opracowany konkretny plan według, którego Spółka będzie prowadziła 
działania. W planie tym są zapisy dotyczące wyburzania niektórych budynków. Są to obiekty, 
zdaniem Spółki, najmniej przydatne. Zostaną jedynie zagospodarowane te, które są w dobrym 
stanie. Jeżeli nie będzie określonej współpracy z miastem, to część obiektów zostanie 
wyburzona, a część sprzedana zainteresowanym inwestorom. To samo dotyczy gruntów. 
Zostaną one sprzedane. Należy zatem temat bardzo dokładnie rozważyć i nawiązać 
współpracę.  
Anna Hetman – Prezydent Miasta 
- Chciałabym na wstępie zaznaczyć, że temat, o którym w tej chwili rozmawiamy nie jest 
tematem nowym. Rozmowy w tej kwestii prowadzone są od 2015 roku. Wielokrotnie 
spotykaliśmy się i rozmawialiśmy z Jastrzębską Spółką Kolejową na temat centrum 
przeładunkowego. Były plany, spotkania z Klastrem, z inwestorami. Były przedstawiane 
koncepcje dotyczące zagospodarowania terenów na forum inwestorów. Podkreślam, że temat 
jest aktualny i pilotujemy go. Uważamy, że propozycja powołania zespołu jest w pełni 
uzasadniona. W skład zespołu proponujemy powołać radnych. Zespół będzie na bieżąco 
ustalał, jakie kroki w danym temacie podjąć. Nie jest to sprawa łatwa i wszyscy o tym wiemy, 
ale musimy się z nią zmierzyć. Obowiązują nas pewne procedury, a to czasami trwa latami. 
Podejmujemy jednak temat i będziemy na bieżąco organizować spotkania i pilotować go.  
Tadeusz Sławik 
- Kiedy zostanie powołany zespół? 
Roman Foksowicz 
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- W tym tygodniu trafi pismo do Przewodniczącego Rady Miasta z prośbą o delegowanie 
przedstawicieli wszystkich klubów radnych do pracy w zespole. Nadmienię również, że 
rozmowy w temacie budynków i terenów po byłej KWK Jastrzębie prowadzone są na 
bieżąco. Proszę zwrócić uwagę na to, że rozczłonkowanie terenów jest bardzo duże. Są też 
różne własności terenów. Wiemy, że planowane są wyburzenia. Musimy dokładnie 
przemyśleć, przyjąć koncepcję i zaplanować, co będziemy przejmować. Podjęcie wspólnych 
działań jest konieczne.  
Tadeusz Sławik 
- Z przedstawionych nam dzisiaj informacji wynika, że czasu mamy niewiele. Mamy miesiąc, 
a po tym terminie nowa łaźnia ma być wyburzona. Powołanie zespołu i wypracowanie 
koncepcji jest w pełni uzasadnione. Powinno to nastąpić w jak najszybszym terminie. 
Musimy mieć na względzie cel publiczny. 
Anna Hetman 
- Przypomnę, że rozmowy prowadzone są przez cały czas. W głównej mierze chodzi o to, aby 
przygotować teren, jako teren inwestycyjny. Kwestia celu publicznego, o którym powiedział 
Pan Przewodniczący. Jaki ma to być cel publiczny? Musimy dokładnie wiedzieć i wspólnie 
zastanowić się, czy mówimy stricte o celu publicznym, czy o celu inwestycyjnym. 
Tadeusz Sławik 
- Naszym głównym celem i priorytetem winno być podjęcie takich działań, aby budynki na 
terenie byłej KWK „Jas-Mos” nie zostały wyburzone. Mówię tu głównie o budynku łaźni. 
Anna Hetman 
- Co my tam chcemy, to jest zasadnicze pytanie. Czy ma to być teren inwestycyjny, dla 
potencjalnych przedsiębiorców, którzy dadzą alternatywne do górnictwa miejsca pracy, czy 
cel publiczny, historyczny.  
Tadeusz Sławik 
- Trzeba w pierwszej kolejności rozeznać akty normatywne i o to proszę. Spółka 
Restrukturyzacji Kopalń ma swój plan, którego realizację zamierza rozpocząć już w 
najbliższym czasie. Z przedstawionych nam informacji wynika, że najbardziej zagrożony jest 
budynek łaźni i jeżeli nie podejmiemy konkretnych działań, budynek ten zostanie wyburzony.  
Roman Foksowicz 
- Nasze działania winny się skupić na tym, aby pozyskać inwestorów. Budynki łaźni 
przeznaczyć na działalność gospodarczą. Dla przyszłych inwestorów przygotować teren. 
Ponadto dodam, że nas interesuje obiekt cechowni, który jest obiektem historycznym. Należy 
jednak pamiętać, że akurat ten obiekt należy do Jastrzębskiej Spółki Węglowej. Z 
posiadanych informacji wynika, że są osoby zainteresowane kupnem tego budynku. 
Najbardziej zagrożonym obiektem, jest budynek łaźni, który według planów ma zostać 
wyburzony.  
Tadeusz Sławik 
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- Kto ma być koordynatorem działań? W moim odczuciu winien to być samorząd. To my 
musimy opracować i przedstawić swoją koncepcję. Jastrzębska Spółka Węglowa proponuje 
drogę dojazdową. Wiem, że istnieje możliwość przekazania.  
Maria Pilarska – Naczelnik Wydz. Infrastruktury Komunalnej i Inwestycji 
- Droga miała przebiegać tak, że włączałaby się do drogi głównej południowej.  
Roman Foksowicz 
- Proszę jednak nie zapominać, że droga przecina teren inwestycyjny na dwie części.  
Tadeusz Sławik 
- Atutem jest obwodnica. Tereny poprzemysłowe są terenami konkurencyjnymi i to daje nam 
przewagę. Uważam, że pewne działania muszą być podjęte i to niezwłocznie.  
Barbara Mirecka – Naczelnik Wydz. Architektury 
- Musimy pamiętać o tym, że nie wszystkie tereny leżą na terenie naszej gminy. To jest 
kwestia zasadnicza. Rozmowy ze spółką są prowadzone od dawna. Nie wszystkie obiekty są 
bezwartościowe. Dodam, że konserwator zabytków nie wpisał do rejestru ani cechowni, ani 
budynku sprężarek niskoprężnych. Mimo, że obiekty te dla nas mają wartość historyczną, 
niestety dla konserwatora zabytków nie. Dodam również, że Spółka Restrukturyzacji Kopalń 
złożyła wnioski o wyburzenie. Cel publiczny w planie zagospodarowania przestrzennego jest 
zapisany. Obecnie spółka pracuje nad realizacją swojego planu.  
Szymon Klimczak 
- Odnoszę bardzo pesymistyczne wrażenie. Z informacji, które zostały nam dzisiaj przekazane 
wynikało jednoznacznie, że zostało nam mniej niż miesiąc czasu na znalezienie konkretnych 
rozwiązań. Mapy zostały wręczone w kwietniu. Powołamy w najbliższym czasie zespół, ale 
obawiam się, że braknie nam czasu. Proszę o refleksję. Uważam, że takowej brakuje 
urzędnikom, aby działania zespołu poszły jak najszybciej do przodu. 
Anna Hetman 
- Rozumiem Państwa intencje. Nie zgadzam się jednak z tym, że urzędnikom brakuje 
refleksji. Prowadzone działania muszą być spójne. Jeżeli chodzi o tereny, to przekazywaliśmy 
szczegółowe informacje do Klastra. Koncepcja była przedstawiona. Odbyły się spotkania z 
ministrami, dyrektorami w rządzie Pani Premier. Wpisujemy się w program rządowy. 
Rozwijamy się. Musimy to wszystko jednak wspólnie spiąć. Ustalenia już wcześniej były 
czynione.  
Tadeusz Sławik 
- Zgadzam się, że musimy to spiąć w czasie. Być może jak zespół będzie energicznie 
pracował,  uda się. Mam nadzieję, że spotkania odbędą się już w najbliższym czasie, bo 
mamy go naprawdę niewiele. Potrzeby są konkretne. Podstawą w moim odczuciu jest 
przejęcie łaźni i innych obiektów i terenów. Myślę tu również o cechowni i 
transformatorowni. Tym akurat zawiaduje Spółka Restrukturyzacji Kopalń. Podstawą naszego 
działania jest wyznaczenie celu. Naszej mapy działania.  
Anna Hetman 
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- Przejęcie obiektów nic nie dam. Potrzebna jest nam koncepcja zagospodarowania i obiektów 
i terenów. Jeszcze raz przypomnę, że plany dotyczące wyburzania obiektów znane są od 2015 
roku.  
Tadeusz Sławik 
- Wrócę jeszcze do zespołu, który ma być powołany. Ze swej strony deklaruję współpracę w 
tym zespole.  
Szymon Klimczak 
- Proszę mi jeszcze powiedzieć, kto będzie powołany w skład zespołu? 
Anna Hetman 
- W skład zespołu powołani zostaną radni oraz pracownicy merytorycznych wydziałów, 
przedsiębiorcy. 
Szymon Klimczak 
- Czy w skład zespołu wejdą przedstawiciele Spółki Restrukturyzacji Kopalń i Jastrzębskiej 
Spółki Węglowej? 
Anna Hetman 
- Z pewnością przedstawiciele zarówno Jastrzębskiej Spółki Węglowej oraz Spółki 
Restrukturyzacji Kopalń otrzymają zaproszenie do współpracy. Nie będą oni jednak 
członkami zespołu roboczego.  
 
 
W wyniku przeprowadzonej dyskusji Komisja podjęła wniosek skierowany do Rady Miasta o 
następującej treści: 
 
Komisja Polityki Gospodarczej i Bezrobocia wnioskuje o podjęcie pilnych i 
niezwłocznych działań mających na celu przejęcie od Jastrzębskiej Spółki Węglowej SA 
i Spółki Restrukturyzacji Kopalń obiektów i terenów po byłej KWK „Jas-Mos”.  
 
Wniosek przyjęto głosami: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  
 
Ad. 4. 
Sprawozdanie z wykonania budżetu miasta za 2016 rok – absolutorium 
Wyjaśnień do sprawozdania z wykonania budżetu miasta za 2016 rok udzielił Skarbik Miasta 
– Dariusz Holesz 
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Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Miasta Jastrzębie-
Zdrój za 2016 rok wraz ze sprawozdaniem z wykonana budżetu Miasta za 2016 rok – 
Komisja zaopiniowała pozytywnie. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 1, przeciw – 0, wstrzymujących się – 2. 
 
Projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium dla Prezydenta Miasta Jastrzębie-
Zdrój – Komisja zaopiniowała pozytywnie. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 1, przeciw – 0, wstrzymujących się – 2. 
 
Ad. 3. 
Sprawy bieżące: 
- projekt uchwały w sprawie przyjęcia uzupełnienia nr 1 do „Lokalnego Programu 
Rewitalizacji Jastrzębia-Zdroju do 2020 roku”, będącego aktualizacją „Lokalnego Programu 
Rewitalizacji Jastrzębia-Zdroju na lata 2008-2015” 
 
Wyjaśnień do przedstawionego projektu uchwały udzielił Naczelnik Wydziału Funduszy 
Pomocowych i Nadzoru Właścicielskiego – Michał Domagała.  
 
Projekt uchwały w sprawie przyjęcia uzupełnienia nr 1 do „Lokalnego Programu 
Rewitalizacji Jastrzębia-Zdroju do 2020 roku”, będącego aktualizacją „Lokalnego 
Programu Rewitalizacji Jastrzębia-Zdroju na lata 2008-2015” – Komisja zaopiniowała 
pozytywnie. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 3, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  
 
Ad. 4. 
Funkcjonowanie targowiska miejskiego 
 
Tadeusz Sławik 
- Tradycyjnie spotykamy się na naszej Komisji, aby omówić temat dotyczący funkcjonowania 
targowiska w naszym mieście. Trudno pogodzić się z tym, że kwestie naszego targowiska tj. 
zwrotu gruntów rozpatrują i rozstrzygają inne samorządy. Proszę Pana Dyrektora 
Jastrzębskiego Zakładu Komunalnej o przedstawienie informacji na temat funkcjonowania 
targowiska i procedury prawnej jaką mamy na dzień dzisiejszy. 
Marek Krakowski – Dyrektor Jastrzębskiego Zakładu Komunalnego przedstawił informacje 
na temat targowiska w mieście. Niniejsza informacja stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu. 
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Tadeusz Sławik 
- Dziękuję za przedstawienie szczegółowych informacji na temat targowiska. Proszę mi 
powiedzieć, czy targowisko przynosi dochody? 
Marek Krakowski 
- Balansujemy na granicy. Dochody są znacznie niższe niż w latach poprzednich. Nadmienię, 
że jesteśmy miastem, w którym nie ma określonych konkretnie dni targowych. Nasze 
targowisko czynne jest przez cały tydzień. Faktem również jest, że dni targowe samoistnie się 
tworzą. Zaobserwowaliśmy, że u nas są to piątek i sobota.  
Tadeusz Sławik 
- Myślę, że powodem niższych dochodów jest również powstały w bezpośrednim sąsiedztwie 
targowiska market ALDI. Nie powinien on był powstać w tym miejscu. Wiem jednak, że 
władze samorządowe nie miały na to wpływu. 
Małgorzata Filipowicz 
- Uważam, że to nie ALDI odbiera klientów naszemu targowisku. Są to w głównej mierze 
usytuowane w pobliżu dwie Biedronki i LIDL. 
Marek Krakowski 
- Wracając jeszcze do sytuacji prawnej, to chciałbym dodać, że miasto Tychy prowadzi 
sprawę już 6 lat, a miasto Rybnik niecałe 2 lata. Z posiadanych przez nas informacji wynika, 
że Tychy podjęły decyzję o zwrocie, jednak Wojewoda nie zgodził się z nią. Sprawa została 
zwrócona do ponownego rozpatrzenia. Tychy jednak nie dotrzymały terminu. Zapowiedzieli 
jednak, że wydana przez nich wcześniej decyzja zostanie podtrzymana. W związku z taką 
sytuacją z pewnością sprawa trafi do Sądu i postępowanie będzie trwało kilka kolejnych lat. 
Sytuacja jest patowa, a my w tym wszystkim bezsilni. Jeżeli chodzi o Rybnik, to termin 
wydania decyzji wyznaczony został na 30 grudnia 2016r., jednak nie został on dotrzymany. Z 
pewnością decyzja zostanie wydana, jednak jaka ona będzie, to trudno wyczuć.  
 
Tadeusz Sławik 
- Czy targowisko w takim układzie wytrwa do końca postępowania? Czy jest jakaś 
alternatywa? 
Marek Krakowski 
- Analiza była przeprowadzana przy okazji przebudowy ul. Podhalańskiej. Rozmawialiśmy o 
zmniejszeniu ilości przystanków autobusowych na dworcu. Rozmowy jednak w tym temacie 
utknęły.  
Roman Foksowicz – Zastępca Prezydenta Miasta 
- Rozmowy stanęły, ponieważ nie ma możliwości przeniesienia przystanków. Wizja ta nie 
pasuje do skrzyżowania ul. Zielonej z ul. Podhalańską. Problem przeniesienia jest bardzo 
duży. W głównej mierze musimy brać pod uwagę względy bezpieczeństwa.  
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Marek Krakowski 
- Chciałbym nadmienić, iż decyzja Rybnika, będzie decyzją strategiczną. Jeżeli będzie to 
decyzja pozytywna dla nas, to istnieją szanse, że inne organy będą na niej bazowały. Faktem 
jest, że tereny podlegają zwrotom. Czy cel publiczny został spełniony? Trudno to udowodnić. 
Przez cały czas trwania postępowania prowadzone są przesłuchania świadków. Z posiadanych 
informacji wynika, że w ostatnim czasie przesłuchiwany był świadek, geodeta w Pszczynie, 
który stwierdził, że dworzec funkcjonował.  
Ryszard Rakoczy 
- Podzielenie dworca na dwie części będzie skutkowało zmianą planu zagospodarowania 
przestrzennego miasta, a to z kolei doprowadzi do tego, że będą kolejne roszczenia o zwroty 
gruntów. Swego czasu obowiązywały takie przepisy prawa, że tereny były odbierane i teraz 
mamy sytuację taką, jaką mamy. Dodam tylko, że kancelaria prawna w Tychach, jest 
kancelarią wyspecjalizowaną w odzyskiwaniu gruntów. 
Tadeusz Sławik 
- Czy w przypadku pozytywnej decyzji Rybnika, jest to dla nas wystarczające? 
Marek Krakowski 
- Tak. Jednak w chwili obecnej nie pozostaje nam nic innego jak tylko czekać na rozwój 
wydarzeń. W tym postępowaniu jesteśmy bezsilni.  
 
Ad. 7. 
Wolne głosy i wnioski 
Komisja ustaliła, że posiedzenie Komisji w miesiącu maju rozpocznie się o godz. 12.00 
wyjazdem w teren. Komisja dokona wizytacji terenów strefy ekonomicznej. 
Komisja rozpocznie obrady w Urzędzie Miasta o godz. 13.00 w temacie Katowickiej 
Specjalnej Strefy Ekonomicznej – Podstrefy Jastrzębsko-Żorskiej.  
 
Ad. 8. 
Przewodniczący Komisji – Tadeusz Sławik podziękował wszystkim za przybycie, po czym 
zakończył posiedzenie Komisji. 
 
Protokołowała: 
Barbara Madera           Przewodniczący Komisji 

Polityki Gospodarczej i Bezrobocia 
TADEUSZ SŁAWIK 

 


